

2026 Holy Week and Easter Schedule 聖週及復活節禮儀

(更新 updated : 2026.03.30)

<p>Tuesday of Holy Week:</p> <ul style="list-style-type: none">Mar.31st at 11 am - The Mass of Chrism will be held at St. Michael's Cathedral for the priests of the Archdiocese of Toronto.CMCC morning Mass at 9:10am is cancelled; evening Adoration and Mass is as usual.	<p>聖週星期二:</p> <ul style="list-style-type: none">3月31日 11am - 教區祝聖聖油彌撒在聖彌額爾主教座堂舉行。當天本堂早上 9:10am 彌撒取消；晚上明供聖體與彌撒照常
<p>Easter Triduum :</p> <ul style="list-style-type: none">Apr.2nd Holy Thursday: 8:00pm Mass of the Lord's SupperApr.3rd The Lord's Passion:<ul style="list-style-type: none">2:00pm Station of The Cross3:00pm Liturgy of The Lord's Passion7:30pm Youth Stations of The Cross <p><i>* during the Liturgy on Apr.3rd, there will be special collection to support Christians and the Church's mission in Holy Land. Please contribute generously *</i></p> <ul style="list-style-type: none">Apr.4th Holy Saturday: 7:30pm Easter Vigil Mass <p><i>* Parking is available at neighboring schools during the Easter Triduum Liturgy *</i></p> <p><i>*weekday Mass is cancelled during the Easter Triduum*</i></p>	<p>逾越節三日慶典 :</p> <ul style="list-style-type: none">4月2日 聖週四: 8:00pm 【主的晚餐】4月3日 聖週五【救主受難紀念】:<ul style="list-style-type: none">2:00pm 苦路善功3:00pm 苦難禮儀7:30pm 青年苦路善功 <p><i>* 聖週五將收取為聖地奉獻，以支持當地基督徒團體和教會在聖地推行的事工以及維護聖蹟地點。當日亦開始回收生命盒。 *</i></p> <ul style="list-style-type: none">4月4日 聖週六: 7:30pm 【復活節夜間慶典】 <p><i>* 逾越節三日慶典可往鄰校泊車 *</i></p> <p><i>* 逾越節三日慶典期間 平日彌撒取消 *</i></p>
<p>Sunday, April 5th – Easter Sunday Mass</p> <ul style="list-style-type: none">Mass schedule as usual<ul style="list-style-type: none">8:00am, 9:30am, 11:00am & 8:00pm (Cantonese)12:40pm & 4:00pm (Mandarin)Sunday: 2:15pm (English)	<p>4月5日 復活主日</p> <ul style="list-style-type: none">彌撒時間如常<ul style="list-style-type: none">8:00am, 9:30am, 11:00am & 8:00pm (粵語)12:40pm & 4:00pm (國語)2:15pm (英語)
<p>Divine Mercy Sunday :</p> <ul style="list-style-type: none">Divine Mercy Devotion Apr.12th , 1:15-3:45pm	<p>救主慈悲主日 :</p> <ul style="list-style-type: none">救主慈悲敬禮 4月12日, 1:15-3:45pm